Seminar on India Machinery and Electrical Equipment Safety Order

Background:

India's Ministry of Heavy Industry has announced the "Machinery and Electrical Equipment Safety Order" (S.O. 3694), which applies to machines, electrical equipment, and their assemblies and components. This order is set to take effect on August 28th, 2025.

Given that S.O. 3694 covers a broad range of machinery products—and that India is one of Taiwan's top five export destinations for these products, with annual trade exceeding USD 145 million—it is essential to ensure a smooth compliance process for our businesses.

To support this effort, we are honored to have an expert from BIS introduce the requirements and application procedures for S.O. 3694.

Date: April 25, 2025

Agenda:

Time (India)	Time (Taiwan)	Торіс	Lecturer
10:00-10:30	12:30–13:00	Registration	_
10:30–10:40	13:00–13:10	Opening Remarks	BSMI
10:40-11:30	13:10–14:00	Introduction of S.O. 3694 and application procedures	DIC*
11:30–12:00	14:00-14:30	Q&A	BIS*
_	14:30–16:00	An Overview of Factory Visit Practices: Selected Cases from BIS Factory Visits (Q&A included)	Prodigy Technology Consultant

^{*}Interpretation between Chinese and English will be provided.

印度「機械與電機設備」 品質管理命令說明會

日期:114年4月25日13:00-16:00

地點:經濟部標準檢驗局 2 樓簡報室

印度重工業部發布《機械及電氣設備安全令》(S.O. 3694),該命令適用於機械、電氣設備及其組件和部件,並將 114 年 8 月 28 日生效。

鑒於 S.O. 3694 涵蓋廣泛的機械產品,而印度是臺灣機械與工具機產品的重要出口國之一,去年貿易額超過數億美元,確保企業符合 S.O. 3694 法規要求至關重要。

為協助各企業順利應對,標準檢驗局特別邀請來自印度標準局(BIS)的專家,介紹 S.O. 3694 的要求和申請程序,並邀請熟悉印度工廠檢查的詎詮科技分享相關實務。

議程:

時間	主題	講者
12:30–13:00	報到	_
13:00-13:10	開場致詞	標準檢驗局
13:10–14:00	「機械與電機設備」品質管理命令法規及申請流程	- 印度標準局*
14:00-14:30	Q&A	
14:30–16:00	印度標準局工廠檢查實務(含 Q&A)	詎詮科技

^{*}安排中英文逐步口議